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Abstract (en)
The device has two pivoted gripper arms (10a,b) which are arranged on a gripper head (40) of an emptying unit, through front and rear links
(26a,b,32a,b). The gripper arms are adjustable via at least one operating device (50) which acts upon the links. At least one support component
(28a,b) is fitted between the gripper arms and the four link guide forms a parallelogram (20a,b) so that in each pivot position, an acute angle
( alpha ) is enclosed between the links and the corresponding gripper arms. The support component is carried by the projecting free end of the front
links (26a,26b) which are pivoted to the gripper head at a common link point (23) and form a shear link (30). The rear links (32a,32b) on the gripper
head also have a common link point (24). The gripper arms are straight and at their free end may bent inwards.

Abstract (de)
Es wird eine Greifvorrichtung beschrieben, mit der unterschiedlich große Müllbehälter (1a) erfaßt werden können. Die beiden Greifarme (10a und
10b) sind über eine Parallelogrammführung (20a, b) mit einem Greiferkopf (40) verbunden, der um einen Gelenkpunkt (24) bezüglich eines an einer
Entleereinrichtung befestigten Gehäuses (60) schwenkbar ist. Die Lenker (32a, b und 26a, b), die die Parallelogrammführung (20a, b) bilden, bilden
in jeder Schwenkstellung mit dem zugehörigen Greifarm (10a, b) einen spitzen Winkel α. Die vorderen Lenker (26a, b) sind über ihren Gelenkpunkt
(23) am Greiferkopf (40) nach vorne verlängert und tragen an ihrem freien Ende je ein Abstützelement (28a, 28b). <IMAGE>
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